



アメリカ・高校留学レポート

★2017年 1月号

Hello! How are you? I'm good! I've never gotten sick in America, this mean I'm super healthy, 😊 because I usually go to bed at 9:00p.m. then I wake up at 6:00a.m. This life cicle is better than my old life when I live in Japan? 🤔

I had three speech for U.S.History, English and P.E.class on this month. I practiced many times, sometimes Mom helped me. I was really nervous. In U.S.History class Melia who sit next by me, said "you will be fine, then you need to think about voice is louder, that's it! Good luck." I was encouraged by her. My legs and hands were trembling. Then classmates listened to my speech and gave me a big applause! I was so happy 😍 After the class, one girl talked me "your speech was so good! I don't like speech. You are great job!" she said that. I was so glad. Other classes were same thing. I was nervous to talk in front of class, but classmates and teachers always support me. I noticed that. So I was glad, they are sweet. It was my special experience. 🌟

I did hang out with friends at her house. We build big snowman who called "Foods men" because we used cookies, carrot and mandarin oranges. That was so fun! Then they were dancing all time! 🎵 I didn't have no idea, but I was dancing too!

I'm trying all English life. This mean I listen to music which in English, writing diary in English. Mom said "Let's do it! your English skill will be better. You can ask me every questions, I can help you!" She support me, thank you! But I'm going to write report in Japanese.

こんにちは!お元気ですか? 始めに書いた通り、たくさん準備していたスピーチも
とても緊張したことにビックリでした! 人の前に立って話す事は何度もしてきました。
得意だと思っていたのに少しショックも、それでも褒めてもらえて嬉しかったです!

1月初めに半分学期が終わり、新しいclassに変わったものもあり新鮮な気持ちです。
また友だちが増えるおかけに、なったりしていい感じです。

家族に日本食を作るのは日々挑戦しています。なんせすごい量の食料(調味料)を
母が送ってくれたので、その気持ちに感謝して...。それでも気に入ってもらえたり、あんまり
たったり色々なんですけど、残っているのを見ると少し悲しかったり。食文化の違いを感じます...。笑
2日前に作ったわらび餅はなんとも不評。笑 ひな一口食べて「Interesting...」と言
いました。味も食感も全くない物ですからね。私だけおいしい♡と言って食べてました。笑
とまどいになるとおもしろかったです!! 遊びに行った時の友だちはキムチをパクパク食べて、
他の子は初めて見るもので、それもまたおもしろかったです!!

最近 U.S. History の class で「第二次世界大戦(World War II)」を勉強しています。
日本とアメリカは大きく関係していたこともあって、たまに先生が「Sakuraはどう思う?
日本人目線からどんなことを習ったの?」など聞いてくれます。私は「とても悪い事だった。最終的
にはアメリカが大きな攻撃をしたけれど、どちらも悪いと思う」など中途半端な答えをして
しまつて後から、もっと言えたことあったでしょ!! と後悔。瞬間の質問にはまだまだ焦ってしまう
自分がいます...。それに対し、生徒達は歴史として事実を習うだけでなく、今起きている
出来事かのように「こうすべきだ!」「こう思う」など熱い意見をもっていて、次々発言して圧倒
されます! 先生もユニークなおもしろい人で興味をもって授業に参加でき、充実していますよ!
毎週日曜日の教会、授業では聖書を音読する時、はじめは私の順番をとばして
読んでいっていたけれど、今はずいぶんスムーズに読めるようになり一緒に参加できています!
「すごく良かったわ! Good job」など言ってもらえたり。全部良い経験です!!

留學生活も半分を切りました。楽しい授業の学校も、仲良しの友だちも、にぎやかな
家族も、大きな山にきれいな自然も、全部楽しんで、時には自分に厳しく! 毎日を
暮らしていきたいと思います! いつもレポート読んでくれてありがとうございます!
では、冬もあつぱり元気にのりまわっていきますよ!! ぽる

See you 

2017/2/5

三宅咲良

* Math のクラスではじめおどろいたのは数学のシンボルのこと(?!). 日本ではあまり
見たことないな〜と「4, 4」→「4」1画! 「7」→「7」これはあるかな?

日本では「X」が「かけ」と似ているからこう「X」しよう。と習ったのにアメリカはみんな
「X」! 私もうなつちいました。いかに速く書けるか、なのかな〜と少しおもしろかったです。